
Nuorisovaltuuston lausunto Sipoon uimahallin teknistaloudellisesta selvityksestä 

Nuorisovaltuusto kiittää esittelijöitä ja toteaa suunnitelmasta seuraavaa:  

Jotta kuntalaisten toiveet ja mahdollisimman monipuolinen hyöty saadaan esiin, tulisi 
uimahallin olla esitetyistä vaihtoehdoista suurempi, 600m2. Myös kuntalaisten toive kahvilan 
vaikutuksista sosiaalisten kohtaamisten ja yhteisöllisyyden paranemiseksi on otettava tilojen 
suunnittelussa huomioon.   

Kuntalaisille teetetyn kyselyn tuloksista nousi nuorten vastauksissa selkeästi esiin toive 
hyppytornista. Nuorisovaltuusto haluaa huomauttaa, että jälleen kunnan suunnitelmissa ollaan 
ohittamassa nuorten toiveita. Tämänhetkisessä suunnitelmassa hyppytorni ollaan jättämässä 
pois vedoten hallin lisäkorkeuden vaikutukseen suunnittelu- ja rakennuskustannusten 
kasvamisena. Kuitenkin kuntalaisten arvostuksen ja osallisuuden kokemusten vahvistamiseksi 
nuorisovaltuuston toive on, että hyppytornin toteuttamista harkitaan uudelleen ja tutkitaan eri 
vaihtoehtoja, joista myöhemmin tuodaan tieto nuorisovaltuustolle. Hyppytornin lisäämisellä, 
pelkän uintimahdollisuuden sijaan, ennaltaehkäistään myös kiinnostuksen vähenemistä 
uimahallin käyttöä kohtaan erityisesti nuorten käyttäjien osalta.  

Keskustelussa nostettiin esiin huoli uimahallin esteettömyydestä. Nuorisovaltuusto pitää 
erittäin tärkeänä ja palveluiden tasapuolisuutta lisäävänä tekijänä uimahallin esteettömyyttä. 
Uimahallin käytön ja sen myötä saatavien terveyshyötyjen tulee olla mahdollista myös 
liikuntarajoitteisille, ikääntyville ja kaikille erityisryhmille. Positiivisena asiana nostettiin esiin 
opetusallas, jonka myötä on mahdollista lisätä lasten uimaopetusta. Uimaopetuksen 
tarjoaminen lapsille on ollut haasteena kunnassa jo pitkään ja uimahalli toisi tähän kauan 
kaivatun muutoksen. 

Nuorisovaltuusto kannattaa yksimielisesti uimahallia maauimalan sijasta ja toivoo saavansa 
lausunnossa esiin tulleisiin asioihin vastauksen asioiden selvittelyn jälkeen.  

Sibbo ungdomsfullmäktiges utlåtande om den teknisk-ekonomiska utredningen om 
simhall i Sibbo.  

Ungdomsfullmäktige tackar föredragarna och noterar följande om planen:    

För att få fram kommuninvånarnas önskemål och för att kunna utnyttja utrymmena så 
mångsidigt som möjligt, bör simhallen vara av de föredragna alternativen det större, 600m2. 
Även invånarnas önskemål om kaféets påverkan på sociala bemötanden och förbättringen av 
samhörigheten i kommunen bör tas i beaktande vid planeringen.  

Från resultatet på frågeställningen som riktade sig till kommunens invånare framkom det tydligt 
i ungdomarnas svar en önskan om ett hopptorn till simhallen. Ungdomsfullmäktige vill påpeka 
att kommunens planering än en gång förbigår ungdomarnas önskemål. I den nutida planeringen 
lämnas hopptornet bort, med motiveringen att höjd tillägget på simhallen ökar planerings- och 
byggkostnaderna.  Men för att öka kommuninvånarnas uppskattnings- och 
delaktighetsupplevselser önskar ungdomsfullmäktige att hopptornets förverkligande omprövas 
och att olika alternativ undersöks, som senare presenteras för ungdomsfullmäktige. Att lägga till 
ett hopptorn, utöver enbart simmöjligheter, bidrar också till att förebygga ett minskat intresse 
för simhallen, speciellt för unga användare. 

I diskussionen framfördes oro om simhallens tillgänglighet. Det är väldigt viktigt för 
ungdomsfullmäktige att simhallen är tillgänglig för alla användare, tillgängligheten är en faktor 



som ökar jämställdheten i tjänsterna. Simhallens användning och med detta kommande 
hälsofördelar bör även vara möjliga för personer med begränsad rörlighet, åldrande och alla i 
specialgrupper. Som positivt framfördes undervisningsbassängen med vilken man kan öka 
simträning för barn. Utbudet av simskola för barn har varit en svårighet i kommunen redan 
länge, simhallen skulle medföra en länge eftertraktad förändring på detta problem.  

Ungdomsfullmäktige understöder enhälligt simhallen istället för ett friluftsbad och önskar få 
svar på de i utlåtande framlyfta frågor då dessa utretts.  

 


